
 
iisclub Oranjewâld         notulen jaarvergadering 22 november 2006 (seizoen 2005-2006) 1 

NOTULEN JAARVERGADERING IJSCLUB “ORANJEWOUD” 
GEHOUDEN OP 22 NOVEMBER 2006 BIJ RESTAURANT “DE KON INGSHOF” 

 SEIZOEN 2005-2006  
 
1 Opening  
 
Om 20.15 uur opent voorzitter J. van der Zee de vergadering en heet 8 leden welkom, waarvan in het 
bijzonder Jan Oosterbaan als kandidaat bestuurslid.  
 
Er zijn geen op- of aanmerkingen op de agenda. 
 
 
2 Mededelingen, ingekomen en uitgaande stukken  
 
- Er worden twee kopjes koffie door het bestuur aangeboden 
- Het kandidaat bestuurslid Anny van Gosliga is verhinderd om aanwezig te zijn 
- Iedereen wordt verzocht de presentielijst te tekenen 
- Kaarten voor WK-allround mannen en vrouwen in februari 2007 kunnen nog besteld worden 

bij Henk Kok 
- De ledenkaarten en nieuwsbrief zijn in de periode oktober/november bij de leden thuis be-

zorgd 
- De website van de ijsclub heeft inmiddels een nl-extensie. Dus het websiteadres is: 

www.ijscluboranjewoud.nl  
 
 
3 Notulen van de laatstgehouden jaarvergadering op 23 november 2005  
 
De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld. 
 
 
4 Jaarverslag secretaris (1-10-2005 tot 1-10-2006)  
 
De secretaris herstelt een oud gebruik in ere. Hij leest het jaarverslag voor. Het jaarverslag van de 
secretaris wordt goedgekeurd en vastgesteld.  
 
 
5 Financieel overzicht penningmeester  
 
Het afgelopen boekjaar zijn er opnieuw geen bijzondere uitgaven of inkomstenposten geweest. De 
financiële positie is dan ook nog steeds goed. 
 
 
6 Verslag kascommissie (J. van der Wolf en S. Rijpk ema) 
 
De penningmeester deelt mee dat de kascommissie de financiële boekhouding heeft gecontroleerd en 
in orde bevonden. Het jaarverslag van de penningmeester wordt goedgekeurd en vastgesteld. Daar-
mee verleent de vergadering décharge aan het bestuur. 
 
 
7 Benoeming nieuw lid kascommissie  
 
De heer Rijpkema wordt bedankt voor zijn werkzaamheden als kascommissielid. De heer J. de Jong 
(Kon. Wilhelminaweg 69) zal, na het afgelopen seizoen plaatsvervangend lid te zijn geweest, samen 
met de heer J. van der Wolf (L. Ademalaan 7) de kas voor het seizoen 2006-2007 controleren. Als 
reserve en plaatsvervangend lid wordt de heer O. Hoornweg van Rij (Marijke Muoiwei 7) benoemd. 
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8 Vaststellen contributie  
 
Er wordt besloten om de jaarlijkse contributie volgend seizoen (2007-2008) niet te verhogen. De con-
tributie blijft derhalve  € 5,-- per gezin (inclusief kinderen tot en met 15 jaar).  
 
 
9 Bestuursverkiezing  
 
Aftredend conform het rooster van aftreden zijn de heren S. Siebenga en H. Kok en mevrouw M. 
Leemburg. De heer Kok is herkiesbaar en wordt zonder tegenkandidaat herbenoemd. De heer Sie-
benga heeft zich niet herkiesbaar gesteld. In zijn plaats wordt de heer J. Oosterbaan benoemd. Ook 
mevrouw Leemburg heeft zich niet herkiesbaar gesteld. In haar plaats wordt mevrouw Van Gosliga 
benoemd. 
De voorzitter spreekt z’n dank uit voor de inzet van beiden de afgelopen jaren. Met een cadeaubon en 
een bloemetje wordt deze dank onderstreept.  
 
 
10 Diversen met betrekking tot de ijsbaan  
 
De baan is dit jaar kaal “gemaaid”  door schapen. Aanvullend is enig maaiwerk verricht. Een en ander 
is nog niet geheel volgens afspraak. Her en der staat b.v nog elzenopslag. Na de nodige overlast van 
muskusratten vorig jaar en een provisorische reparatie daarna, is de stuw dit jaar grondig aangepakt 
en hopelijk definitief hersteld. 
 
Na voortdurend zoeken heeft het bestuur inmiddels een tweede keet gevonden. Deze is om niet be-
schikbaar gesteld door Klazien Wiegersma uit de Van Bienemalaan en zal geschikt gemaakt worden 
voor de opslag en het vervoer van onder andere de baanveegmachine, de sneeuwschuivers, lampen 
en masten, snoeren en ander materiaal. 
 
Het bestuur zal een dezer dagen een nieuwe baanveegmachine aanschaffen. Dit ter vervanging van 
de beide oude baanvegers.  
 
 
11 Rondvraag  
 
De vergadering vraagt naar de betrokkenheid van de ijsclub bij het schoolschaatsproject in Friesland. 
Dit in verband met berichten in de krant dat aan de ijsclubs ten behoeve van dit project een bijdrage 
gevraagd zal gaan worden. 
Het bestuur heeft dit verzoek nog niet gekregen van het Gewest Friesland. Als dat het geval is, komt 
dit aan de orde in een reguliere bestuursvergadering. 
 
Aise Dol informeert naar de mogelijkheden voor een permanent ijsclubgebouw.  
Als zich daar, op welke wijze dan ook mogelijkheden voordoen, zal het bestuur beoordelen of deze 
perspectief bieden. De realiteit is dat de kans op een eigen ijsclubgebouw zeer klein is. 
 
Naar aanleiding van de vergadering van het Gewest Friesland de vorige avond komt nog ter sprake 
dat IJsclub Oranjewoud qua aantal leden de op 11 na grootste vereniging van Friesland is. Vaak zijn 
dat dan ook nog verenigingen met b.v. een skeelertak. 
 
Tijdens de rondvraag meldt ook kandidaatbestuurslid (maar op dat moment reeds gekozen) Annie van 
Gosliga zich nog. De voorzitter stelt haar nog kort voor aan de vergadering. 
 
 
12 Sluiting 
 
Om 21.30 uur sluit de voorzitter de vergadering en bedankt de aanwezigen voor hun komst.  


